
Referat generalforsamling – KIF fodbold 19/11 2018: 
 
1. Valg af dirigent. 
  *Søren Lindhart er valgt. 
  * Søren tager ordet og gør rede for, at GF er lovligt indkaldt. 
 
2.  Valg af stemmetæller 
  * Jesper Myhrman bliver valgt til opgaven. 
 
3. Formands beretning. 
  * Se vedhæftet dokument for detaljer. 
  * Beretning bliver vel modtaget. 
 
4. Fremlæggelse af det revideret regnskab. 
  * Kasserer Torben Hansen får ordet. 
  * Overordnet set er både indtægter og udgifter steget i 2018 ift. året før. De øgede indtægter skyldes                      
fortrinsvist sponsorindtægter, hvorimod de øgede udgifter er gået til vores trænere og materialer. 
* Antallet af medlemmer i klubben er fastholdt på samme niveau, hvilket er tilfredsstillende. 
* Der var budgetteret med et resultat (overskud) på 150.000,- er endt på 65.000,- 
* Gode resultater på sponsor-siden 
* Der var en del spørgsmål omkring regnskabet/resultatet, men alle var tilfredse med de givne svar.  
* Regnskabet er hermed godkendt. 
 
5. Indkomne forslag 
* Ingen forslag 
 
6. Fremlæggelse af budget 
  * Torben Hansen fremlægger dette. 
  * Bestyrelsen vil hæve kontingentet for medlemmerne. De yngste fortsætter med nuværende kontingent, de 
unge stiger med 125,- pr. halvår og de ældste stiger med henholdsvis 50 og 100. Spillere på 1. senior fortsætter 
med at være kontingentfri. 
  * De øgede indtægter skal gå til de unge – fortrinvist til kurser/udd. Til trænere. 
  * Bestyrelsen håber fortsat på de gode sponsorindtægter, som er set i år. Burde stige næste år, da der har 
været initiale udgifter til at lave skilte.   
  * Man vil evt. Give “løn” til trænere, hvor der ikke kan findes frivillige. Der er aktuelle problemer på enkelte 
hold. 
  * Der er en del medlemmer, som er utilfredse med den ”store” stigning i kontingent. 
  * Bestyrelsen oplyser at kontingent ikke er ændret i de seneste 3 år. KIF fodbold ligger lavt ift. de 
omkringliggende klubber 
  * Jesper Myhrman foreslår, at det er en slags godtgørelse at få et trænerkursus (b-kursus) 
  * Torben Hansen oplyser at en B2 træneruddannelse koster 20K og en A-licens koster omkring 75.000. 
  * Alle pengene skal IKKE gå til udd. Men klubben skal også skal være et godt sted at være. 
  * Henrik FHT siger, at 135.000,- ikke er mange penge til uddannelse, hvis man skal have T-licens. 
  * Formanden fortæller, at Bestyrelsen arbejder på struktur, hvor man via 4 årgangsansvarlige, får uddelegeret 
noget økonomi 
  * Ikke flere spørgsmål - budgettet er vedtaget. 
 
7. Valg 
  * Formand Søren Riis – fortsætter på posten. 
  * Næstformand Johnny Fussing – fortsætter på posten. 



  * Kasserer Torben Hansen – fortsætter på posten. 
  * Valg af 3 bs-medlemmer -  
  * Finn Jørgensen på valg – modtager genvalg. Der var ingen modkandidater. 
  * Steen V. Madsen træder ud af bestyrelsen – Michael Agerbæk bliver valgt ind uden modkandidater. 
  * Casper Lawaetz fortsætter på posten 
 
  * Thomas Mostrup fortsætter som suppleant  
  * Stig Clausen er ikke tilstede - Carsten Jensen overtager pladsen 
 
Revisorer 
  * Søren Jensen fortsætter 
 
8. Fodboldfonden 
  * Bent Jørgensen præsenterer fonden, som i år har udbetalt ca. 42.000. Fonden råder pt. Over en egenkapital 
på 600.000,- Fonden udbetaler 350,- pr. medlem ved udlands ture og 250,- ved indenrigsture. 
  * Foreningen vil fortrinsvis bruge penge på ture, men alle ansøgninger bliver taget alvorligt. 
  * Fonden må ikke tømmes - der kommer ikke så mange nye midler til. 
  * Thomas Mostrup foreslår at flere årgange tager sammen til stævner - også for at forbedre klubånden 
 
9. Evt. 
  * Christian Nielsen spørger til tøjbudget, som er steget betragteligt. Torben mener/regner med, at der vil 
bruges 20% mindre næste år 
  * Næsten alle ungdomshold køber selv tøj - samt de fleste andre hold 
  * Søren Lindhart får 3 flasker vin for sin gerning som dirigent ved mødet. 
  * Der bliver sagt farvel til Steen V. Madsen i Bestyrelsen – også med 3 flasker vin. 
 
10. Talentudvikling 
  * Casper præsenterer det nye koncept omkring talentudvikling.  
 
 
 
 
  
  
 
 
 
 

 


